
Hoorn, 12 september 2023

Geachte collega’s

Met gemengde gevoelens stuur ik u het volgende bericht van Joyce Beuken door. De fractie van 
GroenLinks vindt het erg jammer maar begrijpt en respecteert haar keuze:

Beste collega’s en collegeleden,

Na lang overwegen heb ik besloten om te stoppen als raadslid. Ik ben de laatste maanden voor 
het reces ingehaald door vermoeidheid, stress en emotie.

Van ‘s ochtends vroeg tot ‘s avonds laat van huis zijn, op schaarse vrije dagen stukken lezen, 
bellen, vergaderen, het vergt heel wat van je. Na pittige vergaderingen kon ik moeilijk loslaten 
wat zich af had gespeeld. Ik kon nog uren of zelfs dagen later bezig zijn met wat ik had gezegd, 
en nog veel meer met wat ik had moeten zeggen. Het kan er fel aan toe gaan in onze 
raadszaal, te fel in mijn optiek. 

Kon ik tijdens het eerste zomerreces nog goed opladen, naarmate de start van het nieuwe 
politieke seizoen dichterbij kwam voelde ik steeds sterker dat ik er ongezond hard tegenop 
begon te zien om weer plaats te nemen in een zaal waar de gemoederen zo hoog op kunnen 
lopen. Met een dubbel gevoel sta ik dan ook mijn plek af. Dubbel omdat ik het zó graag had 
afgemaakt, omdat mijn intrinsieke motivatie om de energietransitie binnen onze gemeente snel 
en bedachtzaam te laten verlopen er niet minder op is geworden. Anderzijds ben ik opgelucht. 
Ik laat de zetel met een gerust hart bij een onwijs mooi team staan. En weet ik ook zeker dat hij 
gevuld gaat worden door een zeer bekwaam raadslid. Willem Kukler, op wie ik in 2022 nota 
bene zelf gestemd heb, neemt plaats. Een zorgprofessional, een ervaren raadslid, maar 
bovenal een heel fijn mens.

Een stem op mij is altijd een stem op GroenLinks geweest, een stem op een menselijke, 
eerlijke en bovenal duurzame gemeente. En dat blijft die stem meer dan waard. Geen zetelroof 
of verdere versplintering: met die waarden blijft de zetel gevuld.

Ik ben mijn fractiegenoten ontiegelijk dankbaar voor hun steun en begrip omtrent mijn besluit.

Joyce Beuken

Willem Kukler heeft aangegeven dat hij de vrijgekomen zetel zal aanvaarden en wordt de raad van 26 
september geïnstalleerd.

Met vriendelijke groet,
Roy Drommel


